
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Συχνές κατολισθήσεις στο ορεινό δίκτυο της Π. Ε. Αρκαδίας» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, η Παναρκαδική Ομοσπονδία Ελλάδας σε επιστολή της, που 
δημοσιοποιήθηκε στα Ηλεκτρονικά Μέσα Ενημέρωσης, αναφέρει ότι παρατηρείται το 
τελευταίο χρονικό διάστημα να συμβαίνουν συχνά περιστατικά κατολίσθησης στο ορεινό 
δίκτυο της Π. Ε. Αρκαδίας. Πρόσφατο χαρακτηριστικό παράδειγμα είναι η αποκόλληση 
μεγάλου βράχου από τη βουνοπλαγιά παράπλευρα της Ε.Ο. Τρίπολης - Πύργου, στο 
ύψος των Λαγκαδίων. Ευτυχώς, ο βράχος κατέληξε στο οδόστρωμα, χωρίς να 
προκληθεί ατύχημα. Επί του θέματος συμπληρωματικά εκφράζεται η «…αναγκαιότητα 
δημιουργίας νέου αυτοκινητοδρόμου Βυτίνας - Πύργου, με την παράκαμψη των 
Λαγκαδίων. Ένας δρόμος που όχι μόνο θα παρέχει την αναγκαία οδική ασφάλεια στους 
διερχόμενους, αλλά θα επιφέρει και την ανάλογη ανάπτυξη στην ευρύτερη περιοχή…». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε, όπως προτείνει η εν λόγω Ομοσπονδία και «…μέχρι την οριστική 
κατασκευή ενός οδικού άξονα, που θα χαρακτηρίζει τη χώρα μας “Ευρωπαϊκή”…», να 
διανοιχθεί ο υπάρχων δρόμος μετά τα Λαγκάδια, «…με ιδιαίτερη μέριμνα στα βραχώδη 
και σαθρά κατά περίπτωση σημεία, όπως και στα τμήματα του οδοστρώματος που 
εμφανίζονται ιδιαιτέρως στενά...»; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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